

THURSDAY, SEPTEMBER 2, 1790.

J E U D I, 2 SEPTEMBRE, 1790.

DISTRICT OF MONTREAL. BY virtue of a Writ of Execution issued out of His Majesty's Court of Common Pleas for the said District, at the suit of William Roxburgh, against the goods and chattels, lands and tenements of François Le Maître Duaine, to me directed, I have seized and taken in execution, as belonging to the said François Le Maître Duaine, a Signiory situate at Saint François, late in the District of Montreal, but now in the District of Three Rivers, containing one league in breadth by one league and a half in length, bounded on the North by the Seignior of Saint François, on the South by the King's Domain, and on the South-west by Mr. De Tonnancourt, and on the North-east by Mr. Despins, with a Grist Mill thereon erected: Now I do hereby give notice, that the said premises will be sold and adjudged to the highest bidder, at my office, in the City of Montreal, on Tuesday the seventeenth day of December next, at eleven o'clock in the forenoon; at which time and place the conditions of sale will be made known by

EDWD. WM. GRAY, Sheriff.

All and every person having any claim on the above described Seignory, by mortgage or other right or incumbrance, are hereby required to give notice thereof, in writing, to the said Sheriff, at his office at Montreal aforesaid, before the day of sale.—Montreal, 29th. July, 1790.

FOR SALE BY PUBLIC AUCTION, at Sullivan's Coffee-House, on Saturday the 2d. Day of October next, at Seven o'Clock in the Evening, (if not sooner disposed of by private Contract.)

LOT 1. THE House and Stores situated at the foot of the current of St. Marie, at the end of the Quebec Suburbs, Montreal, now occupied by Mr. Rossiter Hoyle.

LOT 2. The House and Farm at Point à Guenet, near Point Clair, known by the name of Curot's Farm, containing six acres in front, by twenty acres in depth, and afterwards contracted to two acres in breadth by a further depth of twenty acres, with two Meadows, one of six and the other of twenty acres, a large Stone House and other buildings erected thereon.

LOT 3. Five Hundred acres of Land situated at the Moulinette, in the new settlement of Lunenburg, about seven miles above Cornwall, with an excellent Log-house built thereon, and about twenty acres of the land cleared; on the said lot is one of the best situations for erecting a Water Mill that is to be found in the new settlements on the River St. Lawrence.

Mr. Rossiter Hoyle, on the premises at Montreal; the Farmer, resident at Point à Guenet, and Mr. John Beckee, at Cornwall, will shew the respective Farms. For further particulars apply in Montreal to

M^r. TAVISH, FROBISHER, & C^o.

MONTREAL, 10th. July, 1790.

JUST IMPORTED, And to be Sold at the Printing-Office:

[CHEAP, FOR READY MONEY ONLY.]

ATLAS, Imperial, Royal, Medium, Demy, Thick Folio Post, Ditto do. gilt, Thk. 4to. do. plain, Ditto do. gilt, Do. do. black edg. Thin folio Post, Ditto ditto gilt, Thin 4to. do. plain, Ditto do. gilt, Do. do. black edg. Propatria plain, Ditto gilt, Foolscap, And Pott, Copy, Demy, Crown, Foolscap, Midding and Common Pott, Fine Cartridge, Common Ditto Imperl. Brown, Whitened brown, Demy Blossom, Blotting Paper, Single & dble. Blue Crown, Blue Demy, Mazarine Blue, Embossed paper, Silk Tissue, Demy com. & Stone Marble, Ditto—ditto—Box Arch, — ditto; Brass Steering Compasses of different sizes; Opera Glasses, tortoise-shell ivory silver draw. Parallel Rulers with brass Protractors; Patent Paints in boxes of 2 doz. colour each; Wax Taper of different colours, with stands; Money scales with shagreen and wood cases, Broad & Narrow Office Tape and Nonpareil; Demy, foolscap, and pott Paper cases in bezil; Demy Leather Travelling Inkcases with locks; Ladies & Gentlemen's Moroc. Pocket Books; Ditto, ditto, ditto, ditto, with instruments; Leather Ditto, of various sizes and Prices; Afs-skin Memorandum books gilt and plain; Large and small message cards gilt and plain; Visiting Cards plain & ornamented diff. sizes; Superfine Henry VIII. and Highlander Cards; Sheet Royal Bonnet Pasteboards, (very cheap) Bookbinder's ditto, assorted — per Cwt; Fine Rough, smooth, & common Calf-skins; Bazarine and fine & common Red Bezil-skins; Fine Red Lisbon, and Blue Turkey Leather; Deep & Pale Gold Leaf, per doz. or single bk. Parchment, & green do. for artificial flowers; Counting-house files and laces, ornamented; Brafs and Tin Ruling Pens of the best kind; Neptune Occidental or Pilot to West Indies; Quarter Waggoners, — and other Sea Charts; Different Charts of the River St. Lawrence; Ditto of the Gulf, and Coast of Labrador; New Maps of North America since the peace, An Assortment of LANDSCAPE and other PRINTS — most superbly executed; Large Gilt Cards for drawing on &c. — American Atlases on superfine Imperl. paper; 4th. Map. of Europe, color'd on Canvas Rolls. Ditto — Asia, — do. — on ditto — do. Ditto — Africa, — do. — on ditto — do. Ditto — America, — do. — on ditto — do. Hutchins' Maps of Virginia, Pennsylvania, Maryland & North Carolina, with the rivers Ohio, Kenhawa, Sioto, Cherokee, Wabash, Illinois, Mississippi, and a book of instructions; AND Many other articles too tedious to enumerate.

ALSO FOR SALE,

A Large and General Assortment of BLANK-BOOKS, Rul'd and Plain.

AT THE SAME PLACE MAY BE HAD THE FOLLOWING BLANKS.

Policies of Insurance diff. kinds, Bills of Exchange, Bills of Lading, Bonds, Powers of Attorney, Apprentices' Indentures, Articles for Shipping Seamen, Prices Current and Summonses.

Turlington's Balsam, genuine; Stoughton's Elixir, Anderson's Pills, and Court Plaster.

DISTRICT de MONTREAL. EN vertu d'un Ordre d'Exécution émané de la Cour des Plaidoyers-communs de sa Majesté pour le dit District, à la poursuite de William Roxburgh, contre les effets, biens, terres et tenemens de François Le Maître Duaine, à moi adressé, j'ai saisi et pris en exécution comme appartenant au dit François le Maître Duaine, une seigneurie située à St. François, ci-devant dans le district de Montréal, mais maintenant dans celui des Trois Rivières, contenant une lieue de large sur une lieue et demie de long, bornée au Nord par la seigneurie de St. François, au Sud par le domaine du Roi, au Sud-Ouest par Mr. de Tonnancourt, et au Nord-est par Mr. Despins, avec un moulin à farine dessus construit: Or je donne avis par le présent que la dite seigneurie et moulin seront vendus et adjugés au plus au enchérisseur, à mon bureau dans la ville de Montréal, Mardi le septieme jour de Décembre prochain à onze heures de matinée, auxquels tems et lieu les conditions de la vente seront énoncées par

EDWD. WM. GRAY, Sheriff.

Quiconque à des prétensions sur la dite seigneurie, soit par hypothèque ou autrement, est par le présent requis d'en donner avis par écrit au dit sheriff, à son bureau à Montréal, avant le jour de la vente.—Le 29 Juillet, 1790.

A Vendre par Encan Public au Caffé de Sullivan, Samedi le 2 d'Octobre prochain à Sept Heures du soir (sion n'en dispose pas auparavant par vente privée.)

LOT I. LA Maison et Angars au pied du Courant Ste. Marie, au bout du Faubourg de Québec à Montréal, à présent occupés par Mr. Rossiter Hoyle.

LOT II. La Maison et la ferme à la pointe à Guenet, proche de la Pointe Claire, connue sous le nom de la ferme à Curot, contenant six arpens de front sur vingt arpens de profondeur, et au bout deux autres arpens de front sur vingt arpens de profondeur, avec deux prairies, une de six et l'autre de vingt arpens, une grande Maison en pierre et autres bâtimens dessus construits.

LOT III. Cinq cens arpens de Terre situés au Moulin et dans les nouveaux établissemens de Lunenburg, à environ sept miles au dessus de Cornwall, avec une belle maison de bois construite dessus, et environ vingt arpens de terre faite; et sur le dit Lot il y a un endroit le plus convenable à construire un Moulin à Eau qu'on puisse trouver dans tous les nouveaux établissemens sur la Riviere St. Laurent.

Mr. Rossiter Hoyle sur les premises à Montréal, le Fermier résidant à la Pointe à Guenet, et Mr. John Beckie à Cornwall, seront voir les fermes ci-dessus mentionnées.

Pour plus amples informations il faut s'adresser à

Montréal, 10 Juillet, 1790.

M^r. TAVISH, FROBISHER & C^o.

RECEMMENT IMPORTE' DANS LE NAVIRE BELL, CAPT. BOYD, DE LONDRES; Et à Vendre à l'Imprimerie, à Québec:

[A BON MARCHE' POUR ARGENT COMPTANT.]

ATLAS, Imperial, Royal, Medium, Demy, Poste in folio épais, Ditto, do. doré, Do. in quarto uni, Do. in do. doré, Do. in do. de deuil, Poste, folio mince, Ditto, do. doré, Do. in quarto uni, Do. in do. doré, Do. in do. de deuil, Propatria uni, Ditto doré, Foolscap, Et Pott. Copy, Demy, Crown, Foolscap, Pot moyen, et Idem Commun, Cartouche fin, Idem Commun, Impérial gris, Papier à enveloppe, Demy rouge pour secher l'encre, Crown blue, dble. Idem idem simple Demy bleu, Mazarine bleu, Papier doré, Papier de soye, Papier marbré de différentes sortes, Compas ou cadrans de cuivre de diff. grandeurs; Lorgnettes d'opéra avec des étuis d'écaillé, d'ivoire et d'argent; Règles parallèles de 12 pouces, &c. Peintures en détrempe, en boîtes de 2 douzaines chaque. Petites bougies de différentes couleurs; Trébuchets de différentes sortes; Gallon large et étroit, et ruban non pareil; Portefeuilles de cuir et écritaires de voyage; Idem de papier, de différentes grandeurs; Livres de poche de maroquin avec instrumens; Idem Idem Idem sans instrumens; Idem de cuir de différentes grandeurs; Livres mémoires de peau d'âne; Cartes à visite, unies et ornées; Do. grandes et petites à message dorées et unies; Cartes à jouer superfinies et communes; Cartons de Relieurs de livres et pour chapeaux; Peaux de veau, basanes, et peaux rouges; Maroquin rouge de Lisbonne, do. bleu de Turquie; Instrumens de Mathématique de diff. sortes; Or en feuilles, pâles et chargés, pour dorer, &c. Parchemin; Idem vert pour des fleurs artificielles; Livres de regus de toutes grandeurs; Guides pour les pilotes des Indes Occidentales, et des cartes pour les navigateurs. Cartes de la Virginie, de la Pensylvanie, de Maryland et de la Caroline du Nord, avec les fleuves Ohio, Kenhawa, Scioto, Cherokee, Wabash, Illinois, Mississippi, &c. &c. Nouvelles Mapes de l'Amérique du Nord. Cartes diverses du fleuve St. Laurent; Idem du Golphe et des côtes de Labrador; Un assortiment de paysages et autres estampes très belles; Grandes Cartes dorées pour dessiner; Un Atlas d'Amérique sur papier Impérial; Des Cartes d'Europe colorées de 4 feuilles sur canevas, avec rouleaux; Idem d'Asie idem idem. Idem d'Afrique idem idem. Idem d'Amérique idem idem. E T Plusieurs autres articles trop longs à dénombrer.

AUSSI A VENDRE,

Un ample et Général Assortiment de LIVRES BLANCS, Unis et Rayés.

AU MEME LIEU ON PEUT AVOIR LES BLANCS SUIVANS.

Policies d'Assurances, de différentes sortes, Lettres de change, Connoissemens, Obligations, Procurations ou plein pouvoirs, Brevets d'apprentissage, engagements de matelots et Prix courans. Beaume de vie de Turlington, poudres du Dr. James, Pilules d'Anderson et mouches de coq

JUST PUBLISHED,
And for Sale at the Printing-Office,
 Vol. I. FOR 1789—PRICE 3s. FRENCH AND ENGLISH,
PAPERS AND LETTERS ON AGRICULTURE
 Recommended to the Attention of the Canadian Farmers,
BY THE AGRICULTURAL SOCIETY IN CANADA :
 AND,
THE ORDINANCES OF THE PROVINCE
Concerning the Militia, Quartering Troops, Transport Service, &c. &c.

ALSO LATELY PUBLISHED,
ABRAM'S PLAINS, A POEM,
Containing a Descriptive View of the Province, its Settlements, Commerce, &c.
 The whole of the above are also sold by Mr. Saro, at Montreal.

[FOR READY MONEY ONLY.]
BOOKS for Sale at the Printing Office,

F O L I O S.
 Croker's Royal Dictionary of Arts and Sciences, 3 volumes.
 Locke's Essay on Human Understanding, Postlethwayt's Universal Dictionary of Trade and Commerce, 2 volumes.
 Marshal Saxe's Memoirs on the art of War. Grotius on the Rights of Peace and War. Acts of Parliament for 1783 &c. 1 vol.
Q U A R T O S.
 Anderson's History of France, 2 vol.
 Leland's History of Ireland, 3 vol.
 Boyer's Royal Dictionary, French and Eng. Chambaud's ditto. ditto.
 Ainsworth's Latin and English Dictionary, Locke's whole Works, 4 vol.
 The History of Polybius, 2 vol.
 The Elements of Fortification.
 Large and Small 4to Family Bibles.
 London Chronicle for 1777, 2 vol.
O C T A V O S.
 Robertson's History of Scotland, 2 vol.
 History of America, 3 vol.
 History of Charles V. 4 vol.
 Shakespeare by Johnson and Stevens, 12 vol.
 Broughton on Futurity.
 Macaulay's History of England, 5 vol.
 Wraxall's Tour.
 Young's ditto, 2 vol.
 Ferguson on Civil Society.
 Miller's Letters from Italy, 2 vol.
 Justamond's Lewis XVth, 4 vol.
 Collection of Voyages Round the World, 4 v.
 Guthrie's History of Scotland, 10 vol.
 Ferguson's Introduction to Electricity.
 Astronomy
 Lectures.
 Dryden's Poems, 4 vol.
 Milton's Paradise lost and Regain'd, 2 vol.
 Pope's Homer's Iliad, 6 vol.
 Ditto's Odyssey, 5 vol.
 Nettleton on Virtue and Happiness.
 Tucker's Commercial and Political Tracts.
 Voltaire's History of Russia, 2 vol.
 Swan's Sydenham.
 Congreve's Works.
 Whytt on Vital Motion.
 on Nervous Disorders.
 Buchan's Domestic Medicine Ed. of 1790.
 New Edinburgh Dispensatory.
 Boyer's Dictionary, French and English.
 Nicholson's Navigation.
 Johnson's Dictionary.
 Hamilton Moore's Navigation.
 Seaman's Complete Daily Assistant.
 Vertot's Revolutions of Rome.
 Lives of the British Admirals.
 History of the Revolution in Sweden.
 Stanhope's Kempis.
 Dyche's Dictionary.
 Barclay's Ditto.
 Bailey's Ditto.
 Dialogues of the Dead.
 Fables for the Female Sex.
 Moore's View of Italy.
 Bell's Surgery.
 Hill's Arithmetic.
 Burn's Justice, 4 vol.
 Blackstone's Commentaries, 4 vol.
 An Essay on the Rights of Mankind and power of the Magistrate in Matters of Religion.
 Æsop's Phrygis Fabulæ.
 Greek Testament.
 Beaton's Political Index.
 Dr. Tillotson's Works, 12 vol.
 Raynal's Philosophical and Political History, 4 vols.
 Lord Kaimes' Elements of Criticism, 2 vol.
 The art of Speaking.

Military Mathematics.
 Modes of Fortification for Great-Britain.
 Turnbull on Liberal Education.
 The King of Prussia's Military Discipline.
 The Chevallier Follard's Military Tracts.
 The Life of Earl Clarendon, 3 vol.
 Cato on Old Age.
 The Carpenters Sure Guide, with Plates.
 Beattie on Music.
 Northouck's Historical and Classical Dictionary.
 Shaftesbury's Characteristicks.
 Montesquieu's Spirit of Laws 2 vol.
 Select Trials 7 vol.
D U O D E C I M O S.
 Churchill's Works, 4 vol.
 Hurd's Horace, 3 vol.
 Dialogues, 3 vol.
 Cowley, 2 vol.
 Roderick Random, 2 vol.
 Hervey's Meditations 2 vol.
 Theron and Aspasio, 3 vol.
 Letters, 2 vol.
 Young's Works, 6 vol.
 Night Thoughts.
 Thomson's Works, 4 vol.
 Seasons.
 Langhorne's Letters, 2 vol.
 British Grammar.
 Free Masons Pocket Companion.
 Rowe's Works, 2 vol.
 Companion to the Altar.
 Collin's Poems.
 Consolations of Human Life.
 Natural History.
 Gil Blas, 4 vol.
 Robinson Crusoe 2 vol.
 Beauties of Johnson.
 Ditto of Goldsmith.
 Ditto of Watts.
 Ditto of Swift.
 Ditto of Fielding.
 Ditto of Sterne.
 Spectator, 8 vol.
 Fielding's Works, 12 vol.
 Cook's Voyages Abridged, 2 vol.
 Anson's Voyage.
 Æsop's Fables.
 Pomfret's Poems.
 Gordon's Arithmetic.
 Dilworth's Schoolmaster's Assistant.
 Book-keeping.
 The Manner to Secure Buildings from Fire.
 Nugent's French & Eng. Pocket Dictionary.
 Fox's Dictionary, French and English.
 Art of Letter-writing.
 Complete English Secretary.
 Models of Letters in French and English.
 Poetical Miscellany.
 Death of Abel.
 Ready Reckoner.
 Mariner's Compass Rectified.
 Young Man's Best Companion.
 Entick's Spelling Dictionary.
 Chambaud's French Grammar.
 French Exercises.
 Boyer's Grammar.
 Perrin's Elements of Conversation.
 Euclid's Elements.
 Locke on Education.
 Arabian Nights Entertainments.
 Fenning's Use of the Globes Improv'd.
 Cornaro on Health.
 Montaigne's Essays, 4 vol.
 Gunnery or the Art of Ingenueering.
 Exercise for Horse Dragoons & Foot Forces.
 A German Army List, or Pictures of the Different Corps.
 The Godly Man's Ark.
 The Speaker.

A variety of Prayer Books, gilt and plain.
 New Testaments, Watts's Psalms and Hymns—Spelling Books of different sorts.
 Lists of the Army & Court Calendars for the Year 1790, & a Large Collection of Pamphlets.
 Annual Registers, Critical Reviews, Magazines, a new assortment of Children's Books, &c. &c.

QUEBEC: PRINTED BY SAMUEL NEILSON, MOUNTAIN-STREET.

ON VIENT D'IMPRIMER
Et l'on Vend à l'Imprimerie,
 LE IER. VOLUME POUR 1789, EN FRANÇOIS ET EN ANGLAIS,
INTITULÉ
PAPIERS ET LETTRES SUR L'AGRICULTURE,
 Recommandés aux Cultivateurs Canadiens,
PAR LA SOCIÉTÉ D'AGRICULTURE EN CANADA.
ET
LES ORDONNANCES DE LA PROVINCE
Concernant la Milice, le logement des Troupes, les Corvées, &c.
Des Réglemens de Police pour la Ville de Montréal.
Les Livres sus-dits et des Gazettes se vendent aussi chez M. F. SARO à Montréal.

LIVRES François A Vendre à l'Imprimerie.

D ICTIONNAIRE de Furetiere, 3 Tomes in-folio. La Coutume de Paris in ditto. Memoirs du Comte de Saxe sur l'art de la Guerre, in ditto. Loix des fiefs et de propriété en Canada in 4to. La Sainte Bible contenant l'ancien et nouveau Testament, in ditto. De l'immortalité de l'ame in octavo. L'Ecole du bon praticien in ditto. D U O D E C I M O. Histoire des différens peuples du monde 6 tomes. Dictionnaire Géographique. Discours sur la Polyynodie. L'Ecrivain François et Anglois ou modèles de lettres. Elémens de la conversation ou Dialogues en François et en Anglois. Grammaire de Chambaud avec les exercices. Idem de Boyer. Dictionnaire de Boyer F. et An. in 4to. et 8vo. Idem de Chambaud ditto in do. do.	Idem de Nugent portatif. Dictionnaire Historique, 3 tomes. Avantures de Robinson Crusoe 3 Tomes. Les Œuvres de Boileau 2 tomes. La Henriade Travesti Pot-Pourri, Pipe Cassée et Poésies diverses. L'Almanach des muses. Traité des Abeilles. Devoir de l'Homme, 2 tomes. Traité de la Crue des Meubles. Traité des Délits et des Peines. Testament Spirituel. Foiblesse de l'Esprit Humain. Testament Paternel, 2 tomes. Traité des Feux d'Artifices. Adresse aux habitans de la Province de Québec en 1784. Le Mai une Comédie. Dialogue sur la connoissance de la peinture. Direction pour la guérison du mal de la Baie St. Paul, &c. &c. &c.
--	---

Des Psaumetiers, des Alphabets Latin et François, des Ordres de la Cour.

A R G E N T.

QUICONQUE voudra avancer 250 pounds à fond perdu, recevra annuellement la moitié des profits d'une bonne et lucrative profession, et aura un droit égal à la propriété de la moitié des matériaux qui servent à la dite profession, dont l'achat et l'établissement ont coûté de grands frais.
 Celui à qui cette proposition conviendrait, soit jeune ou vieux, peut exercer aucune autre vocation quelconque, attendu que tout ce qu'on exigera de lui sera d'assister à l'arrangement des livres une fois par semaine, ce qui ne prendra pas plus d'une journée.
 On sera plus amplement informé en s'adressant à l'IMPRIMEUR DU HERALD, qui recevra toutes les lettres de la campagne, pourvu que le postage en soit payé.
 P. S. Ceci est un objet digne de l'attention de quiconque est en moyen de faire cette modique avance.

A V E N D R E
Et prendre en possession au Premier Mai prochain,

UNE belle ferme agréablement située sur le chemin du Roi qui conduit de la Porte Ste. Jean à Ste. Foi, avec une belle maison et un verger; le tout actuellement occupé par Mr. Hugh Ritchie, et très convenable pour une auberge, étant dans le voisinage de la ville, contenant seize arpens trois perches et un quart en superficies. Pour plus ample information on peut s'adresser au Souffigné.
Québec, 28 Juillet, 1790. **THOMAS GRANT.**

A U P U B L I C.

Le Souffigné ayant une connoissance parfaite des habitans de la VILLE et des FAUBOURGS de QUEBEC,

S E propose de faire imprimer une liste alphabétique (qu'il a déjà presque finie) sous le titre de **DIRECTEUR DE QUEBEC**, de même format que l'Amanac de Moore, au moyen de laquelle on trouvera avec beaucoup de facilité sous la lettre initiale du nom toute personne tenant maison, sa profession, le nom de la rue, soit dans la Haute, dans la Basse Ville, ou dans les Faubourgs, avec le Numéro de la Maison—On ira chez les particuliers recevoir leurs ordres à ce sujet, attendu que la différence de papier sur lequel on imprimera cette liste en fera une de 6 sols dans le prix. Elle coutera un shellin en papier fin, et 18 sols en papier plus gros.

Des qu'on aura un nombre suffisant de souscripteurs pour défrayer l'impression, elle sera mise sous la presse, et distribuée aussitôt que possible. Si cette entreprise est approuvée, le souffigné se fait fort (tant qu'il sera dans la charge qu'il remplit actuellement) de donner cette liste plus à bon marché chaque année, avec les augmentations que les circonstances pourrout exiger pour l'utilité publique.
HUGH MCKAY, Inspecteur des Cheminées.
N. B. Les exemplaires seront payés à la livraison.—Québec, 20 Août, 1790.

A LOUER du premier de Mai prochain,
LA grande et commode maison où **THOMAS FERGUSON** tient maintenant le Café des Marchands. Pour plus ample information on s'adressera à **QUEBEC, 23 Avril, 1790.** **DAVISON et LEES.**

 **To be Let from the 1st. of May next,**
THE large and convenient Building where the **MERCHANTS' COFFEE-HOUSE** is now kept by **THOMAS FERGUSON.** For particulars apply to **QUEBEC, 23d. April, 1790.** **DAVISON & LEES.**

A VENDRE PAR DAVISON & LEES,
Faisant partie des Provisions envoyées d'Angleterre par ordre du Gouvernement pour le secours de la Province.

DE belle FLEUR Angloise à 12/6 par quintal, que l'on ne vendra qu'aux individus qui en ont besoin pour leurs familles, ou aux boulangers qui fournissent la ville de pain;

FOR SALE BY DAVISON & LEES,
Being Part of the PROVISIONS sent out from England by Order of GOVERNMENT for the Relief of this Province.

FINE English Flour, at 12/6 per Cwt. which will be sold only to Individuals who want it for the use of their Families, or to the Bakers who furnish the Town with Bread.

A Québec, chez **SAMUEL NEILSON, N° 3, Rue la Montagne.**